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Woontoren ‘Up-Site’ Brussel  -  Lozing afvalwater

Enkele jaren geleden bleek dat het afvalwater van de toen gloednieuwe woontoren ‘Up-
Site’ in de buurt van het Noordstation gewoon in de Zenne werd gedumpt. De kosten 
werden naar aloude Brusselse traditie doorgeschoven naar Vlaanderen. Het reinigen van 
het water van de Zenne gebeurt namelijk in Vlaanderen. De vervuiling was zichtbaar in 
Vilvoorde en Zemst waar de Zenne, in tegenstelling tot de hoofdstad, wel bovengronds 
loopt. Het was echter niet enkel het afvalwater van de nieuwe woontoren, ook afvalwater 
van een groot deel van de Noordwijk kwam ongezuiverd in de Zenne terecht. 

In 2014 nam de minister reeds contact op met de Brusselse Regering, waar ze van 
toenmalig minister Huytebroeck te horen kreeg dat alles in het voorjaar in orde zou zijn. 
Nadien werd die datum doorgeschoven en werd het eind 2014. Toen ik de minister in de 
commissie Leefmilieu van 22 september 2015 (vraag om uitleg nr. 2948)vroeg naar een 
stand van zaken, antwoordde zij dat deze zaak een aangelegenheid is van het Brusselse 
Hoofdstedelijke Gewest en dat Vlaanderen de situatie opvolgt. Ook toen werd het 
afvalwater dus nog gewoon in de Zenne geloosd.

1. Belandt het afvalwater van de 2500 inwoners van de UP-Site woontoren in Brussel, 
de hoogste woontoren van het land, nog steeds ongezuiverd in de Zenne? Indien ja, 
welke stappen heeft de minister reeds ondernomen om de Brusselse Regering in 
gebreke te stellen?

2. In september 2015 liep er een onderzoek bij het Brusselse parket naar inbreuken op 
de milieuwet dat duidelijk moest maken wie de verantwoordelijkheid moet dragen. De 
bouwheer voldeed aan de voorwaarden en de regelgeving, dus de stad Brussel, het 
Brusselse Hoofdstedelijke Gewest of Hydrobru waren verantwoordelijk. 

Welke organisatie was verantwoordelijk voor het dumpen van ongezuiverd afvalwater 
in de Zenne?
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Aangezien de woontoren ‘Up-site’ zich niet binnen het Vlaamse Gewest bevindt, beschik 
ik niet over de nodige informatie.


